

Title (en)
FUMIGATION SYSTEM.

Title (de)
RÄUCHERSYSTEM.

Title (fr)
SYSTEME DE FUMIGATION.

Publication
EP 0039327 A1 19811111 (EN)

Application
EP 80900017 A 19791015

Priority

- AU 5457780 A 19791018
- CA 337628 A 19791015
- US 7900891 W 19791015

Abstract (en)
[origin: WO8100954A1] System for fumigation of enclosed spaces particularly poultry houses or environments where insects have to be controlled. The system provides a timed interval automatic sprayer system using compressed air, a source of insecticide (120) and distribution equipment including conduits (24, 26, 50, 60, 70, 71, 82, 84, 86, 88, 90, 92, 94, 96), nozzles (1-11) and valves (102, 108, 110, 112) for distributing the insecticide in vapor form at a relatively uniform pressure.

Abstract (fr)
Système de fumigation d'espaces fermes particulièrement de poulaillers ou de milieux où il est nécessaire d'éliminer les insectes. Le système consiste en un système atomiseur automatique à intervalles minutes utilisant de l'air comprimé, une source d'insecticide (120) et une installation de distribution comprenant des conduites (24, 26, 50, 60, 70, 71, 82, 84, 86, 88, 90, 92, 94, 96), des ajutages (1-11) et des valves (102, 108, 110, 112) pour distribuer l'insecticide sous forme de vapeur sous une pression relativement uniforme.

IPC 1-7
A01M 13/00; B05B 1/14

IPC 8 full level
A01M 7/00 (2006.01); **B05B 7/24** (2006.01); **B05B 1/14** (2006.01)

CPC (source: EP)
A01M 7/005 (2013.01); **B05B 7/2405** (2013.01); **B05B 7/2424** (2013.01); **B05B 7/2486** (2013.01); **B05B 1/14** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)
AT CH DE FR GB LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 8100954 A1 19810416; AU 5457780 A 19810430; CA 1098493 A 19810331; EP 0039327 A1 19811111

DOCDB simple family (application)
US 7900891 W 19791015; AU 5457780 A 19791018; CA 337628 A 19791015; EP 80900017 A 19791015